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Acta núm. 1/2021 

Reunió del Consell Sectorial de la Residència Geriàtrica 

Núm. de la sessió: 1/2021 
Data:  19/04/21 
Horari: 19:10 a 20:15h. 
Lloc: Modalitat online 
 

Hi assisteixen:   

Annabel Moreno i Nogué, Alcaldessa i Presidenta del Consell Sectorial. 

Josep Antoni López, Vicepresident del Consell Sectorial i Regidor d'Acció Social. 
Iolanda Teixidó, Directora Tècnica de la Residència Geriàtrica. 
Estanis Fors, representant del Grup Municipal  JxA - JxC. 
Jaume Soler, representant del Grup Municipal CUP - AMUNT. 
Emma Pigrau, Treballadora Social. 
Gemma Solà Jaurés, Infermeria. 
Teresa Masvidal, representant del personal de la Residència Geriàtrica. 
Dolors Noguerol, representant del personal de la Residència Geriàtrica. 

Montserrat Carbó, representant dels familiars de persones ingressades. 

Paquita  Zaragoza, representant dels familiars de persones ingressades. 
Miquel Maresma, representant dels veïns. 
M. Dolores Rodríguez, representant del veïns. 
 

-hi:  

Joan Múria, representant de Serveis  Socials/Psicòleg. 

Vanessa Artés Martí, representant del Grup Municipal ERC-AM. 

 
El Vicepresident obre la sessió, i a continuació es tracten els assumptes inclosos en el següent  

 

Ordre del dia  

1. Benvinguda. 
2. . 
3. Informacions de la Residència. 
4. Informació de la situació de la COVID19 a la Residència.   
5. Temes sobrevinguts.  
6. Precs i preguntes. 

 

 

Desenvolupament de la sessió 
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1.- Benvinguda 
El Regidor , Josep Antoni Lòpez, dóna la benvinguda.  

 
2.-  sessió núm. 1/2020 
Josep Antoni Lòpez informa ,i que 
si tothom hi està , es donaria per aprovada.  

 

3.- Informacions de la Residència. 
Iolanda Teixidó  informa de: 
- OCUPABILITAT I RATIOS DEL SERVEI. 
Residència 
A la data, a la Residència hi ha 36 ocupades, de les 39 places disponibles. 
De les 36 col·laboradores hi ha 31 ocupades. à treballant en dos ingressos de plaça 
col·laboradora, i hi ha tres places lliures que no estan cobertes perquè queden reservades per 
indicació del Departament de Treball, Afers Socials i Família. 
De les sis places privades, 
planta. De les  cinc places cobertes, una és una plaça social. 

, tant de places col·laboradores com de places privades, 
que hi ha unes 14 persones en llista.  
 
Centre de Dia 

entre de Dia. Totes les persones que hi 
assistirien estan correctament vacunades i, així que es tingui tota la documentació preparada i 

a de contingències que fa referència a aquest servei enllestit, es presentarà al 
Departament per tenir el vist i plau, i poder obrir de forma integrada a la Residència. 

- PERSONAL 
nica Fernàndez (infermeria) està de baixa, 

, 
darrera setmana, sembla que hi ha una candidata que podria fer 15h, però cal veure si, per 
quadrants, 
contractant una auxiliar de suport. 
Farmàcia: s ha canviat, i ara es dispensa la medicació amb 

. 
Neteja: s COVID, i en compliment de tots els protocols de prevenció i 
seguretat, de  mantenir . Actualment hi ha una baixa coberta 
amb el reforç que es tenia contractat per capítol 2. De cara a vacances, 
contractar una part per capítol 2, ja que per aquest any no es disposa de plans ocupacionals, i 
la bossa de RRHH encara no esta disponible. 

es renovarà la roba de treball tal i com es va treballar 
en el c

, amb les dificultats i el 
blindatge de la Residència per tema covid19, no va ser possible renovar aquests elements. 
 



 
RG/AdA 
 

Residència Geriàtrica 

- EDIFICI I COMPRES 
 

 mbrutaven el mateix. Import 
de 907,5  
 Can
podi  de  
 .  
 traleta i repàs de la resta. Import de 917,1  
 Manteniment dels aparells nebulitzadors. 
 banys del segon pis. Import de 514,25  
 Compra de compressor i pistola de nebulització per 
més pistola. 
S  
 Reparació i impermeabilització de la rampa del pati de la segona planta. Import de 2.347  
 Neteja de la teulada del menjador 3, de la primera planta. Import de  332,75  

, arrel de la pandèmia i el tancament del centre, va fer que únicament 
es realitzessin les actuacions imprescindibles, 
que havien quedat més endarrerides. 

s previsions sobre inversions són: 
 Renovació de mobiliari dels llits. Import de 4.105,98  
 Rentadora domèstica, 400  
 Dutxa de bany primera planta: 2.238,50  
 Substitució de cinc inodors: 4.043,79  

, i tenim estoc per 
afrontar un possible brot de COVID19. Actualment, es treballa amb mascaretes FFP2 i 
quirúrgiques i que, , es van comprar bates quirúrgiques i mascaretes FFP2. 
 
3. INFORMACIÓ DE LA SITUACIÓ DE LA COVID19 A LA RESIDÈNCIA 

rovat. El centre segueix 
sectoritzat, i que tot el personal segueix les mesures de control (presa de temperatura, 
desinfecció...) que marquen els protocols en tot moment. També es segueix fent la desinfecció 

 
, i tots els residents, estem vacunats i que 

això permetrà, i evitarà, fer alguns aïllaments en casos de nous ingressos... fet que es valora 
com a molt positiu, aïllaments de persones amb graus importants 
de deteriorament cognitiu és molt per el resident, per la família i per els professionals. 
Actualment, també seguim disposant de tres places reservades (dues habitacions) com indica 
la resolució del Departament, de 8 de febrer de 2021. El DTASF valora deixar únicament una 
plaça,  

s; totes correctes i aprovades: 
  9/3/21: visita del Delegat de la Consellera de Salut, Sr Cunill, i la referent del DTASF. 
  24/2/21: inspecció de Salut Pública per revisió de protocols i circuits. 
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  20/04/21: pendent revisió, i tancament de la inspecció de Salut Pública. 
 dels pagaments del DTASF. 

de 3 novembre de mesures extraordinàries de caràcter social per fer front a les conseqüències 
de la covid19.  

Departament equipara els graus II als imports de grau III, i fa una puja del 4% 
às amb treball social dels ingressos del 

85% de les places reservades, dels extres per cobrir els imports de les places buides i dels 
imports addicionals per COVID. Tot i la dificultat en el seguiment 
els ingressos que pertocava i el Departament està al dia amb el servei. 

 i les repercussions del brot que es va declarar al mes de desembre 
2020, arrel del positiu de dos residents en el cribatge de PCR. Es va aïllar tota la Residència, es 
va gestionar el trasllat de 15 residents, es van fer hores doblant torns i treballant les hores 

ersones segons el pla de 
ca com, , el Departament de Salut va valorar que el brot 

no va ser declarat com a confirmat, i es va anul·lar el trasllat, ïllament de tots 
els residents, exceptuant els dos casos positius. No és va acabar de determinar si havia estat 
una errada de laboratori, o un canvi en algun procediment dels cribatges. 

, tant físic com 
psicològic, na pressió molt 
gran,  
 
5. TEMES SOBREVINGUTS 
Amb tota la informació anterior aquest punt no es desenvolupa i es passa directament al sisè. 
6. PRECS I PREGUNTES 
El doctor Maresma pregunta sobre com veiem les expectatives de futur.  
Es respon que entenem que les perspectives són bones, perquè en el temps que portem 
vacunats no es coneixen brots com els de les onades passades. Es valora molt positivament el 
fet de portar força temps sense tenir que aïllar cap resident, inclòs els darrers ingressos. 

, actualment, ens trobem en un impàs, on es comencen a relaxar certes 
mesures (visites i sortides) però dins la residència continua el funcionament amb protocols 
COVID, que entem que segurament no trigaran a aixecar. 
Estanis Fors pregunta sobre com i quan han de ser els ingressos dels centres de dia, perquè són 
una necessitat per les famílies. 

Delegat de la Consellera de Salut entenia que no es farien ingressos, fins que el 
Departament valorés que era segur fer-los de forma integrada en el funcionament de les 

à treballant tota la documentació, i autoritzacions, per 
ls centres de dia integrats, aquests no poden tenir un 

funcionament independent per problemes, , i així també ho entén 
el Departament. No es pot posar data. 
Teresa Masvidal i Dolors Noguerol expliquen com ha quedat la reivindicació dels treballadors i 
recorden que han perdut drets que cal recuperar (menús...). Manifesten que estan agraïts a 

 fet en la puja de sou, però recorden que és insuficient i que 
A ès a incorporar més diners en la partida que correspon, per poder 
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El Regidor explica que està Ajuntament ha fet un esforç, i que és una 
qüestió Ajuntament, amb motiu de la  COVID també ha deixat de recaptar, 
i que explica que el compromís hi és, i que valora la tasca dels professionals. Que entén que la 
puja és una bona notícia.  
La Sra. Annabel Moreno intervé per ratificar el compromís amb el personal. Explica que 

Ajuntament ha fet un esforç, 
romanents i 

altres imports i que p . També explic
més al fisioterapeuta, és a les netejadores. 
La Sra. Gemma Solà explica que la puja del fisioterapeuta ha estat per equiparar-lo a la resta 

Ajuntament del mateix grup, i que les netejadores són un dels col·lectius 
més desafavorits. La Sra. Solà també proposa que es faci una mesa sectorial. 
Referent als menús, la Sra.Teixidó explica que el que reclamen els auxiliars és un dret que fa 
anys ja es va retallar. Durant els mesos més complicats de la pandèmia, i a càrrec de la partida 

perquè no hi havia la possibilitat de sortir del servei per dinar fora. Actualment la situació de 
, i els càlculs de la partida tampoc permeten allargar més la mesura. 

El Sr. 
menús i la Sra. Masvidal també aclareix que es tracta de recuperar un dret. 
El Sr. Jaume Soler 
treballador, sinó que és un malestar de tota la plantilla; 
una empresa seria diferent, i hi hauria més mobilització, però que en el nostre cas només sent 
a parlar de compromisos però no veu que es be  
seguida i demana al Regidor que forci a fer una trobada per parlar-ne. També pregunta per la 
jornada de treball de 12 hores, 
setmana llarga. 
La Sra. Masvidal explica que el personal ha estat al límit, valorant fer vaga, però que per una 

 
La Sra. Teixidó intervé per explicar que, sota el seu parer, 
(COVID

cs mitjos, així 
com que Infermeria pugui recuperar les seves funcions. Valora positivament les baixes 

, s gestions per tal de valorar aquestes 
necessitats, i recorda que el Decret 3/2020 dóna marge per revertir en el personal part dels 
ingressos extraordinaris del Geriàtric. 
La Sra. M. Dolores Rodríguez ens dona suport de forma expressa.  
 
 
 
El President aixeca la sessió a les 20:15h, de la qual, com a Secretària, estenc aquesta acta. 

 
La Secretària,  

 




